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PERSTORPS KOMMUN 

 
Handikapprådet 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 
2008-03-05 

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    
 

 

Plats och tid Kommunförvaltningens sessionssal Karpen kl 15.00—17.25 
 

Beslutande Bengt Ingvarsson, SN, ordförande 
Kjell Carlström, vice ordförande  
Bengt Grönwall, SN 
Sven-Erik Sjöstrand, KS 
Leif Andersson, BUN 
Linda Gottschalk, PMN 
Christina Lindström Johansson, RTP 
Bertil Ek, NHR 
Selina Gottschalk, HRF 
Roland Myrbäck, SPF 
 

Övriga deltagande Ingrid Fridh, RSMH, ej tjänstgörande ersättare 
Christer Persson, SRF, ej tjänstgörande ersättare 
Lena Nockert, sekreterare 
 
 
 

Utses att justera Kjell Carlström Paragrafer 1—16 

  
 
 
 
 

Underskrifter Sekreterare    
  Lena Nockert 

 
 
 

 

 Ordförande   
  Bengt Ingvarsson 

 
 
 

 

 Justerande   
  Kjell Carlström   
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KHR § 1 

Föregående mötes protokoll 
Ordförande Bengt Ingvarsson föredrar protokoll från 
handikapprådets sammanträde 2007-12-05. 
 

Handikapprådet beslutar 
att  lägga protokollet till handlingarna. 
_______ 
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KHR § 2 

Deltagande i brukarrådet för färdtjänst 
Från kommunala handikapprådets referensgrupp 
har följande fråga inkommit: 

”Färdtjänsten har vi åsikter om som vi vill ta upp i 
brukarrådet. Vi noterar att: Ingen har blivit kallad till 
något möte sen den 13 juni 2007” 

Ordförande Bengt Ingvarsson redogör för att Pers-
torps Kommun inte är med i färdtjänstsamarbetet i 
Östra Skåne. Därför kan Perstorp inte vara med i 
Brukarrådet för Östra Skåne.  
Roland Myrbäck påpekar att det även finns ett bru-
karråd för Skånetrafiken. Sven-Erik Sjöstrand om-
talar att han är ersättare i det brukarrådet som 
representant för Skånetrafiken. 
Kommunstyrelsen sa nej till att delta i Kommunerna 
i Nordöstra Skånes utveckling av den framtida färd-
tjänsten och riksfärdtjänsten i Skåne med motiver-
ingen att slå vakt om det lokala taxibolaget.  
Handikapprådet diskuterar konsekvenserna av att 
inte deltaga i den gemensamma beställnings-
centralen. Vilka möjligheter har Perstorp att på 
egen hand erbjuda motsvarande service vid 
beställning och reseplanering. 

Handikapprådet beslutar 
att  frågan är besvarad. 
_______ 
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KHR § 3 

Åldersgräns för barn vid 
färdtjänstresa 
Från kommunala handikapprådets referensgrupp 
har följande fråga inkommit: 

”Åldersgräns 19 år, samma för egenavgifter vid färd-
tjänstresa. Vi tycker att: Frågan har inte blivit besvarad.” 

Handikapprådet beslutar 
att  till socialnämnden uttala att det bör vara 

samma regler för åldersgräns för Perstorp som 
Skånetrafiken tillämpar. 

_______ 
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KHR § 4 

Handikappomsorgens omorganisation 
Från kommunala handikapprådets referensgrupp 
har följande fråga inkommit: 

”Hur går förändringen på Ekliden och dagverksamheten? 
Vi vill att: Handikapprådet informerar hur arbetet fort-
skrider, skall Dagverksamheten på Bäckavägen flyttas?” 

Områdeschef Monica Magnusson kan inte deltaga i 
dagens sammanträde varför ordförande Bengt 
Ingvarsson redogör för nuläget i arbetet med om-
organisationen. 
Ekelidens verksamhet övertogs av Vård och om-
sorgsförvaltningen 2008-01-01 
Ett eventuellt trapphusboende kommer inte att vara 
klart förrän om några månader. Det är ett möte 
ikväll 2008-03-05 där intresset för att bo i trapphus-
boende kommer att undersökas. Utformningen av 
trapphusboende kommer att anpassas till det 
intresse som finns i målgruppen. 
Tills vidare fortsätter verksamheten vid Dagverk-
samheten huvudsakligen som idag.  

Handikapprådet beslutar 
att frågan är besvarad. 
_______ 
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KHR § 5 

Övergångsställen 
Från kommunala handikapprådets referensgrupp 
har följande fråga inkommit: 

”Det är många som klagar på att övergångställe har 
tagits bort i Stationsområdet, mycket oklara trafikregler. 
Alldeles för högt fotsteg när man går av bussen. Många 
går av bussen mot bommarna och kommer sen inte ner 
för kanten Eller vågar gå ut i trafiken då där inte är 
något övergångställe. Vid ICA är det fortfarande för 
högt mot ILREP. Hur går det med konsulten. Vad kostar 
det kommunen?” 

Teknisk chef Christer Thomasson svarar att 
Stationsområdet är en svår plats att göra ett bra 
övergångsställe på grund av att det är svårt att 
placera skyltar som blir synliga för bilisterna. Enda 
alternativet är en portal för att placera skyltar 
ovanför vägbanan. Utredning av lämplig lösning 
fortsätter. 
Utformningen av övergångsställe vid ICA hänger 
samman med ombyggnaden av parkeringen så att 
lastbilar inte kör ut vid ICA:s entré utan istället 
direkt ut på Oderljungavägen. 
Alla övergångsställen i kommunen är nu invente-
rade och dokumenterade med hjälp av en konsult 
som bekostats av vägverket. 

Handikapprådet beslutar 
att till Kommunstyrelsen framföra önskemål om att 

området vid stationen görs till ett gångfartsom-
råde. 

_______ 
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KHR § 6 

Skyddsronder på skolorna 
Från kommunala handikapprådets referensgrupp 
har följande fråga inkommit: 

”Astma o Allergi skyddsprotokoll har vi fått ett sen år 
2005, sköts ronderna eller vad händer? På Parkskolan? 
stämmer det att ett klassrum är stängt? Hur ser sane-
ringsplanen ut? Vilka är utsatta? har någon fått arbets-
skada eller något barn fått men av att ha vistats där?” 

Teknisk chef Christer Thomasson redogör för att en 
skolsal på Parkskolan är stängd, utredning av pro-
blemen pågår. Eleverna finns på Norra Lyckan. 
Leif Andersson redogör för att skyddsronder på 
skolorna har gjorts, dock är det ganska länge 
sedan. 

Handikapprådet beslutar 
att  frågan är besvarad. 
_______ 
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KHR § 7 

Heminstruktör för syn och hörsel-
skadade 
Från kommunala handikapprådets referensgrupp 
har följande fråga inkommit: 

”Heminstruktör för syn och hörselskadade se bilaga från 
Roland Myrbäck” 

Ordförande Bengt Ingvarsson svarar att andra an-
gelägna behov av personalförstärkningar inom äld-
reomsorgen måste prioriteras de närmaste åren.  
Områdescheferna inom äldreomsorgen måste även 
utökas från tre till fyra för att antalet anställda per 
områdeschef inte ska bli för stort. 
Roland Myrbäck frågar om arbetsterapeuterna kan 
utföra arbetsuppgifter som syn- och hörselinstruk-
tör. Bengt Ingvarsson tror inte detta är möjligt, där-
emot kanske det finns personer bland vårdperso-
nalen som kan vara intresserade av att skaffa spe-
cialkompetens inom syn och hörselområdena. 
Roland Myrbäck och Linda Gottschalk erbjuder sig 
att informera personal inom syn- och hörselom-
rådena som kompetensutveckling. 

Handikapprådet beslutar 
att föreslå att Vård och omsorgsförvaltningen med 

hjälp av handikapporganisationerna utvecklar 
vårdpersonalens kompetens som instruktörer 
för syn- och hörselskadade. 

_______ 
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KHR § 8 

Skyltar på trottoarer 
Från kommunala handikapprådets referensgrupp 
har följande fråga inkommit: 

”Skyltar på trottoaren! KSAU skall ha detta på dagord-
ningen våren 2008 bara som en påminnelse från refe-
rensgruppen att frågan är lika aktuell.” 

Sven-Erik Sjöstrand svarar att frågan kommer att 
behandlas av Kommunstyrelsen under våren 2008. 

Handikapprådet beslutar 
att  frågan är besvarad. 
_______ 
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KHR § 9 

Utbildningsdag i 
handikappanpassning 
Från kommunala handikapprådets referensgrupp 
har följande fråga inkommit: 

”Christer Thomasson skall genomföra en utbildningsdag 
i handikappanpassning kanske dags att boka en dag?” 

Information föreligger från Teknisk chef Christer 
Thomasson att en utbildningsdag kommer att 
genomföras den 8 maj kl 8.30—16.00. Kursen 
vänder sig till politiker, chefer, samhälls- och trafik-
planerare, beställare/projektledare m fl. Maximalt 
antal deltagare är 20 personer. 
Kursen kommer att innehålla både föreläsningar 
och praktiska övningar. Möjlighet kommer att finnas 
till fortsatta självstudier genom orientering om 
litteratur i ämnet. 

Handikapprådet beslutar 
att  frågan är besvarad. 
_______ 
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KHR § 10 

Ugglebadet 
Från kommunala handikapprådets referensgrupp 
har följande fråga inkommit: 

”Ugglebadet har fått lite frågor om man kan anpassa med 
lift i stora bassängen och kanske även utebassängen, där 
är önskemål angående dörrar och duschar i rullstolshöjd 
samt handtag på väggen, kanske inte så stor kostnad.” 

Teknisk chef Christer Thomasson informerar om att 
en lift inte är budgeterad. Kostnad för en lift till stora 
bassängen uppgår till c:a 50—60 000 kr. För att 
anpassa duschar till rullstolsburna finns ett antal 
problem som måste lösas. 

Handikapprådet beslutar 
att  frågan är besvarad. 
_______ 
 
 
KHR § 11 

Gymnastikhallen på Tjäderstigen 
Från kommunala handikapprådets referensgrupp 
har följande fråga inkommit: 

”Frågan har även kommit om man kan göra gamla 
gympahallen på Tjäderstigen tillgänglig med ramp?” 

Teknisk chef Christer Thomasson har inte informa-
tion som gör det möjligt att svara idag. 

Handikapprådet beslutar 
att  frågan besvaras vid nästa sammanträde. 
_______ 
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KHR § 12 

Belysning på GC-vägen längs 
Arons väg 
Från kommunala handikapprådets referensgrupp 
har följande fråga inkommit: 

”Den nya fina GC-vägen längs med Aronsväg 
behöver belysning när är denna planerad?” 

Teknisk chef Christer Thomasson svarar att GC-
vägen kommer att få belysning 2008. 

Handikapprådet beslutar 
att  frågan är besvarad. 
_______ 
 
 
KHR § 13 

Information från nämnder och styrelser 
♦ Bengt Grönwall informerar från Socialnämnden 

om den pågående omorganisationen inom han-
dikappomsorgen. 

♦ Sven-Erik Sjöstrand informerar från Kommun-
styrelsen. 

♦ Leif Andersson informerar från BUN om att 
upphandling av musikskola pågår.  

♦ Linda Gottschalk informerar från Plan- och miljö-
nämnden om att anbud har infordras på ramp till 
Anhörigcentrum samt att man kommer att in-
fordra åtgärdsplan för handikappanpassning från 
privata fastighetsägare. 

_______ 
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KHR § 14 

Bevakningslista 
Ordförande Bengt Ingvarsson går igenom bevak-
ningslistan från sammanträdet 2007-12-05. 

Pensionärsrådet beslutar 
att  dagens bevakningslista ska omfatta följande 

punkter. 

a  Kontroll av astma/allergirisker på sko-
lor och daghem 
Riskanalys av astma och allergisäker-
het ingår i det årliga systematiska ar-
betsmiljöarbetet. Verksamhetscheferna 
ansvarar för dessa kontroller och att 
vidta de åtgärder som behövs. 

080305 
Det är länge-
sedan en 
skyddsrond 
gjorts. 

§ 25/2006 
§ 41/2006 
§ 45/2006 
§ 15/2007 
§ 30/2007 
§ 6/2008 

b  Syn- och hörselkonsulentens uppgifter. 
(heminstruktör). 
070912 Vård och omsorgschef Monica 
Dahl informerar om att det inte är en 
kommunal uppgift, det är Regionens 
ansvar. Socialnämnden ska påtala för 
Regionen att de bör komma hit regel-
bundet för service på hörapparater. 
Hemtjänsten kan hjälpa till med ren-
göring och enklare service. 

080305 
Handikapprådet 
beslutar att 
ärendet utgår 
då det inte är en 
kommunal upp-
gift. 

§ 23/2007 
§ 7/2008 

c  Skyltar på trottoaren. 
Kommunens ordningsstadga har inga 
bestämmelser om s k vippskyltar.  
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2007-
04-04 § 156 meddelar handikapprådet 
att ett förbud mot skyltar på trottoarer 
kommer att övervägas vid nästa om-
arbetning av de lokala ordningsföre-
skrifterna.  

080305 
En omarbetning 
av de lokala 
ordningsföre-
skrifterna kom-
mer att göras 
under våren 
2008. 

§ 21/2006 
§ 32/2006 
§ 47/2006 
§ 4/2007 
§ 30/2007 
§ 8/2008 
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d  Teknisk chef Christer Thomasson 
genomför utbildning i handikappan-
passning 080508. 
080305 
Handikapprådet beslutar att ärendet 
utgår från bevakningslistan 

 § 22/2007 
§ 9/2008 

e  Handikapprådet beslutar att föreslå att 
Vård och omsorgsförvaltningen med 
hjälp av handikapporganisationerna 
utvecklar vårdpersonalens kompetens 
för att hjälpa personer som har syn- 
och hörselskador. 

 § 7/2008 

_______ 
 
 
KHR § 15 

Ombyggnad av biografen till 
restaurang 
Bertil Ek frågar om hur handikappanpassningen 
bevakas då f d biografen byggs om till restaurang 
Linda Gottschalk tar reda på om bygganmälan är 
gjord till nästa sammanträde med handikapprådet. 
_______ 
 
 
KHR § 16 

Nästa sammanträde 
Roland Myrbäck föreslår att ett studiebesök görs 
vid Bälingebadet för att se vilka möjligheter som 
finns till handikappanpassning. 

Handikapprådet beslutar 
att  avhålla nästa sammanträde vid Bälingebadet, samt 
att  inbjuda Pensionärsrådet till sammanträdet. 
_______ 


